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ACTA DE LA JUNTA DE CENTRE DE LA FCHS 
 
Número: 2-19 
Data: 6 de març de 2019 
Durada: de les 11 h a les 14h. 
Lloc: Sala de Graus Germà Colón 

Assisteixen a la reunió 
Equip de Deganat: 
Andreu Casero Ripollés, degà de la FCHS 
Javier Vellón Lahoz, secretari de la FCHS 
Patricia Salazar Campillo, vicedegana de Graus i Màsters de la FCHS 
Esther Monzó Nebot, vicedegana d'Infraestructures i Planificació Estratègica de la FCHS 
Robert Arnau Roselló, vicedegà del grau en Comunicació Audiovisual 
Mª Carmen Campoy, vicedagana del grau en Estudis Anglesos 
Carmen Mª Fernández Nadal, vicedagana del grau en Història i Patrimoni 
Kim Schulte, vicedegà del grau en Traducció i Interpretació 
Mónica Velando Casanova, vicedegana del grau en Humanitats: Estudis Interculturals 
Víctor Mínguez Cornelles, director Departament d’Història, Geografia i Art 
Reina Ferrández Berrueco, directora Departament de Pedagogia i Didàctica de les Ciències Socials, 
la Llengua i la Literatura 
Antonio Ripollés Mansilla, director Departament d'Educació i Didàctiques Específiques  
Tomás Martínez Romero, director Departament de Filologia i Cultures Europees 
Xavier Marzal Felici, director del Departament de Ciències de la Comunicació 
Ignasi Navarro Ferrando, director Departament d’Estudis Anglesos 
 
 
Representació del PDI 
 
Begoña Bellés Fortuño 
Mª José Esteve Ramos 
Carles Rabassa i Vaquer 
 
 
Representació del PAS 
 
Alicia Bruno Romero 
Mercedes Cazalilla Hoyofrío 
Carmen José Emo Barberá 
Sari Mallench Martí 
Mª Luz Pérez Soler 
Juan Plasencia García 
Clara Viciano Ferrás 
 
Representació dels màsters 
 
Patrici Calvo Cabezas 
 
Representació d’altres centres 
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Raquel Flores Buils (en lloc d’Ana Alarcón) 
José Manuel Badía Contelles 
 
Representació de l’estudiantat 
 
Andrea Castillo García 
Mª Amparo López Olivares 
 
Excusen l’absència 
 
Alberto Cabedo Mas 
Mª del Carmen Corona Marzol 
Hugo Doménech Fabregat (delega el vot en Clara Viciano) 
Pilar Ezpeleta Piorno (delega el vot en Esther Monzó) 
José Manuel Marco Borillo 
Jorge Martí Contreras (delega el vot en Mónica Velando) 
Ana Mª Martí Gual (delega el vot en Andreu Casero) 
Susana Miquel Segarra (delega el vot en Alicia Bruno) 
Ulrike Oster (delega el vot en Kim Schulte) 
Adolf Piquer Vidal (delega el vot en Javier Vellón) 
Mª Auxiliadora Sales Ciges (delega el vot en Reina Ferrández) 
Vicent Sanz Rozalén 
Ana Mercedes Vernia Carrasco (delega el vot en Antonio Ripollés) 
 

Ordre del dia 

 

1. Aprovació, si escau, de l’acta de la sessió anterior 25-01-19. 

2. Informe del degà. 

3. Proposta i aprovació, si escau, de la modificació del calendari de mestre, a causa 

de les pràctiques externes curriculars (Annex B) 

4. Proposta i aprovació, si escau, de l’oferta acadèmica dels graus de la FCHS per al 

curs 2019-2020. 

5. Proposta i aprovació, si escau, de l’oferta acadèmica dels màsters de la FCHS per 

al curs 2019-2020. 

6. Sol·licitud d’adhesió de la FCHS a la proposta d’investidura com a doctor Honoris 

Causa del Dr. Emilio Ridruejo Alonso, per part del Dpt. de Filologia i Cultures 

Europees.  

7. Altres assumptes de tràmit. 

8. Torn obert de paraules. 
 

Desenvolupament de la sessió  
 

 
 

1. Lectura i aprovació, si escau, de l’acta de la sessió anterior (25-01-2019) 
 
S’aprova per assentiment 
 

2. Informe del degà 
 

El degà informa sobre els següents temes: 
 
1.-Canvis en el sistema d’avaluació docent per al curs 2019-2020 
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 A partir del curs 2019-20, totes les enquestes d’avaluació docent del professorat seran 
telemàtiques. El degà indica que, amb aquesta nova metodologia d’avaluació, cal que els 
videganats de titulació i les direccions de departament motiven a l‘estudiantat per participar-hi. 

 La qualificació d’Insuficient per al professorat es basarà en tres criteris: incompliments greus de la 
tasca docent; informes negatius de les direccions i/o videganats; nota de l’alumnat igual o inferior 
a 2. 

2.- Des del vicerectorat de Cultura i Relacions institucionals ha arribat a la FCHS la proposta del nou 
model de cultura per a la UJI i la constitució d’una comissió per dissenyar aquest model. Es van demanar 
dos representants de l’equip deganal de la FCHS per a l’esmentada comissió. Els dos representants 
seran Esther Monzó Nebot, vicedegana d'Infraestructures i Planificació Estratègica de la FCHS, i Hugo 
Doménech, vicedegà del grau en Periodisme. El degà indica que seran el representants del centre, per 
tant si algú vol transmetre qualsevol tipus de proposta, pot adreçar-se a ells. 
 
3.-El Vicerectorat d'Estudis i Docència ha enviat un document sobre el reconeixement de crèdits per a 
alumnes del cicle formatiu de grau superior. Es podran reconèixer fins a 30 crèdits. Aquesta normativa 
afecta a graus de la FCHS com ara Comunicació Audiovisual, Publicitat i Relacions Públiques, 
Mestre/mestra d’infantil i Periodisme. 
 

 
Antonio Ripollés planteja dues qüestions: 
 

 Pregunta si el nou model d’avaluació docent contempla l’avaluació de les pràctiques. Es tracta 
d’una reivindicació històrica de títols com els de Mestre/mestra. 

 Pel que fa a la nova comissió de cultura, considera que és important, i que, atés que al seu 
departament hi ha àrees molt implicades en fets culturals, com ara la de Plàstica i la 
d’Audiovisuals, els haguera agradat participar-hi. 

 
Víctor Mínguez critica el model de comissió cultural que s’ha creat, sense qüestionar el nomenament fet 
pel deganat, que es limita a complir en una petició institucional. La seua exposició va més enllà i se centra 
en la crítica al model cultural UJI. Fica com a exemple l’oferta de l’Acadèmia Octubre, sense exposicions 
de importància quan s’han complit els 25 anys d’existència. 
Per justificar la seua crítica,  fa un recorregut històric de les reivindicacions del seu departament davant la 
nova rectora. En una reunió d’ell i de la professora Rosalía Torrent amb la rectora, se li va dir que la UJI, i 
sobretot la FCHS, té una gran potencial cultural que hauria d’aprofitar-se per crear el model cultural UJI. 
La rectora els va proposar la creació d’una comissió de cultura. En eixa comissió, el departament 
proposava que participaren figures destacades de l’àmbit cultural, regional i nacional, i actuaren com el 
referent per al model cultural UJI. La proposta actual és decebedora, ja que és una comissió de quotes 
dels diferents centres i no el que s’entén per una comissió d’experts en l’àmbit cultural. 
 
El degà indica que l’equip deganal s’ha limitat a anomenar el representants del centre, com es demanava. 
Tot i això, si la comissió no funciona o no compleix amb les seues funcions, es demanarà la col·laboració 
d’Antonio Ripollés i Víctor Mínguez per traslladar la crítica i les propostes.  
 
Esther Monzó intervé per comentar que els representants de l’Escola pertanyen a l’àmbit cultural (del món 
de la plàstica). En la primera reunió de la comissió es va parlar de la imatge corporativa del model cultural 
UJI i no dels temes claus, com el pressupost de projectes o la Galeria Octubre. 
 
Víctor Mínguez intervé de nou per indicar que la resposta de la rectora no ha sigut la que esperaven pel 
tipus de comissió creada. 
 
El secretari, Javier Vellón, contesta a Antonio Ripollés indicant que, a la Comissió d’Avaluació Docent, se 
li va plantejar al vicerector el tema de l’avaluació de les pràctiques, del TFG i del TFM. La resposta va ser 
que era un tema més complicat i que s’estudiaria per al futur. 
 
Antonio Ripollés se suma a la crítica expressada per Víctor Mínguez i a la seua proposta. 
 

3. Proposta i aprovació, si escau, de la modificació de calendaris de mestre, a causa 
de les pràctiques externes curriculars 
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El degà explica el model proposat per les dues titulacions de Mestre/Mestra per al calendari de pràctiques 
i d’exàmens (Annex b). Enguany conviuen dos plans d’estudis, hi ha pràctiques, per tant, en els dos 
plans: en 2on, del pla nou; en 3r i 4t del pla vell. 
 
Antonio Ripollés intervé per una qüestió tècnica: no està d’acord en la proposta dels títols del calendari de 
desembre, amb tres dies inicials de pràctiques. Són unes dates poc aprofitables en el centres educatius. 
 
El degà està d’acord en aquesta crítica i així els ho va dir als responsables de la titulació, però no ho van 
tenir en compte. 
 
Votació: 
 
34 vots a favor 
2 abstencions 
 
Es va aprovar la proposta. 
 

4. Proposta i aprovació, si escau, de l’oferta acadèmica dels graus de la FCHS per al 
curs 2019-2020 
 

El degà explica el context de la negociació de l’oferta d’enguany per contextualitzar un procés que ha sigut 
molt complex: 

 Equips nous tant de virectorat com dels responsables dels títols. 

 Calendari molt ajustat ateses les dificultats d’alguns títols 

 El vicerectorat d’Ordenació Acadèmica ha demanat ajustos molt notables per a algunes titulacions 
de la FCHS. 

El degà expressa el seu agraïment tant al vicedegans i vicedeganes com als directors i directores de 
departaments pels seus esforços per tal de poder arribar a aquesta reunió. Explica que no s’ha pogut 
enviar la documentació als membres de la Junta perquè des dels vicerectorat es van negar a enviar la 
documentació fins que no tingueren la informació de tots els graus, i hi ha hagut títols que van fer les 
reunions de la comissió la vesprada abans de la Junta. 
El degà ofereix als membres de la Junta tota la informació dels graus amb les dades que se li van enviar 
inicialment per començar les negociacions amb cada títol. Explica els criteris utilitzats pel vicerectorat 
d’Ordenació per arribar a la reducció que demanaven inicialment: 

 Sostenibilitat de cada títol en funció del que apareix al Verifica (crèdits necessaris per 
desenvolupar el títol). Comenta la particularitat dels títols de Mestre/mestra de Primària i d’Infantil 
per la convivència de dos plans i la reducció d’estudiants en el pla nou, la qual cosa ha condicionat 
la demanda de reducció per ambdós títols. 

 Històric dels crèdits utilitzats en cada títol. 

 Crèdits finançats, que deriven dels crèdits matriculats pels alumnes. 
El resultat dóna la diferència entre els crèdits finançats i els crèdits que s’utilitzen. Des d’aquesta 
perspectiva hi ha tres categories de títols: 

 Títols que poden tenir més crèdits que els que apareixen al Verifica. 

 Títols tenen menys crèdits 

 Títols que no tenen variació. 
Des de l’equip deganal es va plantejar una redistribució dels crèdits entre les titulacions per atenuar la 
reducció de crèdits entre les titulacions més afectades. En el cas de Mestre/mestra de Primària i d’Infantil, 
per l’obligada reducció atesa la baixada en el nombre d’alumnes en el pla nou; en el cas d’Estudis 
Anglesos i de Traducció i Interpretació, per la necessitat d’introduir ajustos en el pla d’estudis per anar de 
manera gradual cap a un escenari més proper a la realitat actual d’ambdós títols. Per a EA, cal augmentar 
el nombre d’alumnes que apareix al Verifica si es vol mantindré el nivell d’optativitat que tenen a hores 
d’ara; per a Traducció, cal estudiar el disseny de desdoblaments actual. 
En aquest marc, el degà explica la proposta de l’equip deganal per a cada títol, sobre les dades 
projectades en la pantalla. 
En el cas concret de Mestre/mestra de Primària, el degà exposa que el vicerectorat va demanar una 
reducció de 46 crèdits. L’equip deganal li va proposar a la vicedegana una reducció de 40 crèdits i que els 
6 crèdits s’utilitzaren per les necessitats del títol, per exemple per als anomenats grups Z. La comissió de 
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titulació va rebutjar la proposta, per tant se li aplicaran el 46 crèdits demanats pel vicerectorat (43, en 
realitat, perquè des del deganat s’ha gestionat que el títol de Mestre/Mestra d’Infantil assumisca el crèdits 
totals de l’assignatura de Religió de 3r, 6 crèdits, en lloc de la distribució anterior, en què cada títol 
assumia 3 crs.). 
El degà reitera l’agraïment a totes les persones implicades en dur a terme l’ordenació acadèmica i 
manifesta que en tot moment s’ha respectat el principi d’autonomia de cada comissió de titulació. 
 
Reina Ferrández comenta el següent: 

 Li haguera agradat veure tota la documentació que s’ha presentat abans de la reunió. El degà 
explica que no ha estat possible per la negativa del vicerectorat i per l’ajustada temporalització 
d’un procés tan complex (recorda que dos comissions es van reunir la vesprada del dilluns 4 i la 
vesprada de dimarts 5, respectivament) 

 Vol expressar la seua protesta perquè no hi haja cap representant de la comissió de titulació de 
Mestre/Mestra de Primària per explicar els motius d’una decisió tan negativa per al títol. 

 Pregunta pel cas concret dels crèdits del títol de Mestre/Mestra d’Infantil. El degà li contesta que 
l’existència de dos plans i la reducció del nombre d’alumnes en el pla nou condiciona el càlcul fet 
pel vicerectorat. A més, les indicacions del vicerectorat són que el crèdits sobrants, una vegada 
aplicada la reducció lineal pel descens de grups del pla nou, s’apliquen a les assignatures del pla 
antic. Aquest càlcul és circumstancial, perquè des de Planificació han comentat que fins que no 
estiga desplegat tot el pla nou no es pot saber com estarà realment el títol. 
 

Antonio Ripollés agraeix el treball desenvolupat per l’equip deganal i vol sumar-se a la queixa de Reina 
Ferrández per la no presència ni de la vicedegana ni de cap representant de la comissió del títol de 
Mestre/Mestra de Primària. 
 
El degà reitera l’oferta que se li va fer al títol respecte a la demanda del vicerectorat i que si l’hagueren 
acceptada tindrien crèdits per als grups Z. 
 
Kim Schulte reitera la qüestió de la falta de documentació prèvia. El degà es remet a les explicacions 
anteriors sobre la temporalitat, les dificultats de les negociacions d’enguany i la negativa del vicerectorat a 
enviar la documentació. 
 
Ignasi Navarro vol agrair l’esforç de tots els implicats de la FCHS en el procés de l’ordenació acadèmica i 
afegeix dos comentaris: 

 Proposta per canviar el model de les negociacions amb els títols: fer una reunió general amb els i 
les representats dels títols al començament del procés i marcar les línies de la negociació. 

 Demana molta més transparència per aquest procés. 
 
El degà no accepta l’acusació de falta de transparència. Indica que és la primera vegada que una Junta 
es poden veure totes dades de cada títol amb detall, no només el resultat final de les negociacions, sinó 
també les dades prèvies sobre les quals es planteja la negociació. A cada vicedegà/vicedegana i a cada 
director/directora de departament que ha participat se li han mostrat totes les dades dels seus respectius 
títols. El document sencer, nogensmenys, amb totes les titulacions, s’ha mostrat per primera vegada als 
membres de la Junta perquè són els i les que han de aprovar-lo i haguera estat una falta de consideració 
fer-lo públic abans per a tothom. 
Per la seua banda, considera que pot ser interessant la proposta de començar el procés de negociacions 
amb una reunió general de totes les persones implicades. 
 
Patricia Salazar remarca que no ha hagut falta de transparència perquè a tots i a totes se’ls ha donat tota 
la informació de cadascú dels títols, tant la inicial com la proposta del deganat. 
 
José Manuel Badía Contelles, representant de l’ESTCE, va a demanar que es vote separada de la resta 
de l’oferta l’ordenació del títol de Traducció i avança que votarà no a la proposta. Explica el seu vot. 
Històricament el Departament de Llenguatges i Sistemes Informàtics ha fet un esforç per la qualitat de 
l’ensenyament en una disciplina que exigeix una atenció molt personalitzada, com es pot comprovar en el 
fet de que un dels grups de l’assignatura ha estat finançats pel seu departament. En la proposta actual hi 
ha un reducció a dos grups de laboratori, la qual cosa anirà en contra de la qualitat de l’ensenyament. 
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Kim Schulte li contesta que ha estat necessari fer aquesta reducció i que ha afectat no només a 
l’assignatura d’informàtica sinó a moltes més, atés l’elevat nombre de desdoblaments del títol. 
 
Javier Marzal agraeix l’esforç i el treball desenvolupat per l’equip deganal. Ressalta que mai s’havia donat 
tanta informació sobre l’ordenació acadèmica en una Junta de centre de la FCHS. Comenta que aquest 
procés en la FCHS és molt complex perquè l’oferta acadèmica és molt heterogènia. Els títols de 
Comunicació una vegada més han estat molt generosos i, com sempre, no han ficat cap problema per 
donar crèdits a les titulacions que ho necessitaven. 
Demana que la UJI canvie alguns aspectes d’aquest procés: 

 Ampliar el termini per treballar amb més tranquil·litat aquesta problemàtica. 

 Assenyala que comprén l’argumentació de José Manuel Badía, però a la FCHS hi ha moltíssimes 
assignatures que estan en la mateixa situació d’informàtica i tampoc poden fer tots els 
desdoblament que els caldrien, com ara en l’àmbit de la Comunicació les assignatures que 
utilitzen el plató de TV o els estudis de ràdio. 

 A més dels crèdits finançats i el crèdits matriculats, caldria establir altres instruments per definir 
l’oferta acadèmica de els titulacions, com fan altres universitats en l’actualitat. 
 

El degà considera molt interessant aquesta aportació i s’exposarà davant de l’equip rectoral si es demana 
l’opinió de la FCHS per canviar el model del càlcul de l’ordenació acadèmica. 
 
Clara Viciano agraeix l’exposició del degà, sobretot per la seua claredat i transparència. Li contesta a 
Ignasi Navarro dient-li que no entén la seua crítica al model de negociació amb els títols perquè és el 
mateix que s’ha fet sempre. A José Manuel Badía li diu que són moltes les assignatures que voldrien una 
millor ratio en les classes de laboratori, però que la realitat del grups és la que és en funció de les 
possibilitats de cada títol. 
 
A continuació es procedeix a la votació. Reina Ferrández demana que l’ordenació acadèmica del títol de 
Mestre/mestra de Primària també es traga del paquet general de titulacions. 
 
1ª Votació. Ordenació acadèmica de tots els títols llevat de Mestre/Mestra de Primària i deTraducció i 
Interpretació: 
 
S’aprova per unanimitat 
 
2ª Votació. Ordenació acadèmica de Mestre/Mestra de Primària: 
 
S’aprova per 27 vots a favor i 6 abstencions 
 
3ª Votació. Ordenació acadèmica de Traducció i Interpretació 
 
S’aprova per 32 vots a favor i 1 vota en contra. 
 

5. Proposta i aprovació, si escau, de l’oferta acadèmica dels màsters de la FCHS per 
al curs 2019-2020 
 

El degà torna a demanar disculpes per no haver pogut enviar la documentació de manera prèvia a la 
Junta, però l’oferta que ara mostra en pantalla l’ha enviada el vicerectorat una vegada havia començat la 
Junta. 
Sobre les dades mostrades en la pantalla el degà explica l’oferta acadèmica dels màsters en una 
comparativa entre els cursos 2018-19 i 2019-20. El degà valor molt positivament l’augment de 71’51 
crèdits computables per al POD del professorat dels màsters de la FCHS. 
 
S’aprova per assentiment. 
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    6. Sol·licitud d’adhesió de la FCHS a la proposta d’investidura com a doctor Honoris 
Causa del Dr. Emilio Ridruejo Alonso, per part del Dpt. de Filologia i Cultures 

     Europees 
 

El degà presenta la proposta del Dept. De Filologia i Cultures Europees. Pregunta si algú vol aclariments 
respecte a la documentació que s’ha enviat amb la convocatòria de la Junta. 
 
S’aprova per assentiment l’adhesió de la FCHS a la proposta. El degà felicita al Departament de Filologia 
i Cultures Europees i desitja que la proposta també tinga èxit en els estadis posteriors de la UJI. 
 

7. Altres assumptes de tràmit 
 
No hi ha 

 
8. Torn obert de paraules 
 
Begoña Bellés exposa els següents comentaris i propostes: 

 Demana que en les convocatòries de les Juntes apareguen d’una manera més clara les dades 
de lloc, data, hora. 

 Pel que fa a les graduacions, atés que els centres va a ser els responsables d’organitzar les 
cerimònies, demana que el color de les beques per a l’alumnat de FCHS siga unificat en ell 
blau cel. 

 En la web de la FCHS, caldria que aparegueren totes les comissions en què hi ha membres del 
centre per saber a qui adreçar-se en cas de que calguera qualsevol informació. 

 
El degà contesta que, efectivament, la vicerectora de Cultura i Relacions Institucionals va fer una reunió 
per informar als centres de que assumirien l’organització dels actes de graduació, amb el suport de 
SAUJI. A hores d’ara s’està treballant per determinar les persones del centre que hi participaran. Quan 
estiga tot enllestit, s’informarà als vicedegans i vicedeganes i a les direccions de departaments. El 
vicerectorat considera que per a les graduacions el color adient per a les beques de tot l’alumnat és el 
institucional UJI. Cada centre, nogensmenys, podrà decidir si vol aquest color o un altre particular de cada 
centre. Jurídiques i l’ESTCE ja han dit que ells prefereixen el color institucional. La FCHS ho decidirà, tot i 
que el degà es mostra favorable a l’institucional. 
 
Esther Monzó contesta al tema de les comissions del centre. A la web apareixen les comissions pròpies 
de la FCHS. Des del Servei de Comunicació es va dir que tota la informació de les comissions que no 
depenen de cada centre ha d’aparéixer al servei d’origen. 
 

 
 
 
El degà alça la sessió, de la qual, com a secretari estenc aquesta acta 
 
 
 
El secretari                                                                                Vistiplau, 
      
 
        El degà 
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Annex A. Acords presos 

 

Punt de l’ordre del dia 
 

Acords 

1. Aprovació, si escau, de l’acta de la sessió anterior. S’aprova per assentiment. 

2. Aprovació, si escau, de la modificació de calendaris de mestre, a causa 
de les pràctiques externes curriculars (Annex B) 

S’aprova amb el següent 
resultat: 
34 vots a favor 
2 abstencions 

3. Aprovació, si escau, de l’oferta acadèmica dels graus de la FCHS per al 
curs 2019-2020  

L’oferta acadèmica, llevat dels 
títols de Mestre/Mestra Primària 
i Traducció s’aprova per 
unanimitat. 
L’oferta acadèmica de 
Mestre/Mestra de primària 
s’aprova amb el següent 
resultat: 
27 vots a favor 
6 abstencions 
L’oferta acadèmica de Traducció 
s’aprova amb el següent 
resultat: 
32 vots a favor 
1 vota en contra 

4. Aprovació, si escau, de l’oferta acadèmica dels màsters de la FCHS per 
al curs 2019-2020  

S’aprova per assentiment 

5. Sol·licitud d’adhesió de la FCHS a la proposta d’investidura com a 
doctor Honoris Causa del Dr. Emilio Ridruejo Alonso, per part del Dpt. de 
Filologia i Cultures Europees 

S’aprova per assentiment 

 

 

Annex B. Calendari acadèmic per al títols de Mestre/Mestra de Primària i Mestre/Mestra 
d’Infantil 
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CALENDARI ACADÈMIC CURS 2019-2020 

 

2n, 3r i 4t curs dels Graus en Mestre/a d’Educació Primària i Mestre/a d’Educació Infantil 

 

PRÀCTICUM 

 

Pràcticum de 2n curs: 9-10-11 de desembre de 2019 i del 17 de gener al 24 de de febrer 

de 2020 

 

Pràcticum de 3r curs:  del 26 de febrer al 22 de maig de 2020 

 

Pràcticum de 4t curs:  del 20 de gener al 22 de maig de 2020 

 

EXÀMENS 

 

Exàmens de 2n primera convocatòria: del 7 al 16 de gener de 2020 

Exàmens de 2n segona convocatòria: de l’1 al 12 de juny de 2020 

 

Exàmens de 3r primera convocatòria: del 10 al 25 de febrer de 2020 

Exàmens de 3r segona convocatòria: de l‘1 al 12 de juny de 2020 

 

Exàmens de 4t primera convocatòria: del 7 al 17 de gener de 2019 

Exàmens de 4t segona convocatòria: de l’1 al 12 de juny de 2020 

 
 

 

 


